
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 9. 6. 2016 
  

 

 

Dne 9. 6. 2016 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:10 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Marek Klement, Josef Terla, Michal Mendel 

  

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   / 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Představení nového člena komise STv – pana Marka Klementa 

2. Schválení programu jednání          

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Rozdělení návštěv u subjektů, které obdržely finanční dotace 

5. Informace o sportovních akcích   

6. Připomínky k pravidlům rozdělování finančních dotací 

7. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

 

1. Představení nového člena komise STv – pana Marka Klementa  

 

Proběhlo představení nového člena komise Sportovní a tělovýchovy pana Marka Klementa.  

 

Tajemnice komise STv panu Klementovi předá mailem materiály týkající se práce v komisi. 

Jedná se o tyto dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 
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Dále byl předsedou komise a tajemnicí komise upozorněn na skutečnost vyplývající 

z Jednacího řádu komisí Rady města Karlovy Vary a to, že člen komise rady, který se dozví 

skutečnosti nasvědčující jeho vyloučení z projednávání a rozhodování věci ve správním 

řízení, je povinen námitku své podjatosti bezodkladně oznámit primátorovi města, pokud 

zvláštní právní předpis nestanoví něco jiného1. O námitce podjatosti člena komise rozhoduje 

primátor města (ustanovení čl. 4 odst. 6 jednacího řádu). 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů 

schválených dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Marek Klement, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Marek Klement, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Rozdělení návštěv u subjektů, které obdržely finanční dotace 

 

Členové komise dokončili rozdělení návštěv sportovních klubů a sportovních akcí, které byly 

finančně podpořeny z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary. Tabulka rozdělení návštěv 

tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. O provedených návštěvách budou ostatní členové komise 

průběžně informováni na dalších jednáních.  

 

 

                                                 
1 § 14 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů 

 

 

http://www.mmkv.cz/
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V případě, že některý ze členů komise nedisponuje kontakty na zástupce sportovní organizace 

nebo na pořadatele sportovní akce, je možné kontaktovat tajemnici Komise sportovní a 

tělovýchovy paní Gabrielu Hazuchovou. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Marek Klement, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

5. Informace o sportovních akcích 

 

 Předseda komise STv informoval členy komise o návštěvách akcí, které již uskutečnil 

a to: 

 Eurosporting 2016, jejímž pořadatelem je TJ KSNP Sedlec 

 1. Lázeňský pohár, jehož pořadatelem je Karate klub Tygr 

 Pan Michal Mendel a pan Marek Klement informovali o akci, které se osobně aktivně 

zúčastnili a to: 

 Mattoni 1/2 Maraton Karlovy Vary 2016, jehož pořadatelem je Tempo Team 

Prague, s.r.o. 

 Pan Marek Klement podal členům komise informace o akcích, které v nejbližších 

termínech proběhnou v KV Areně. Upozornil na skutečnost, že veškeré akce, které 

budou v KV Areně probíhat jsou avizovány na webu KV Areny a nově také na webu 

města. Příkladem uvedl nejbližší plánované akce: 

 Festival Sporťáček; 

 Carlsbad RG Cup – IV. ročních Karlovarského poháru – mezinárodních 

závodů v moderní gymnastice; 

 Camp Tomáše Vernera. 

 

 

6. Připomínky k pravidlům rozdělování finančních dotací 

 

Členové komise STv diskutovali nad možnými úpravami stávajících pravidel pro rozdělování 

dotací – Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary. Do 

budoucna by mělo dojít: 

 k úpravě stávajících formulářů žádostí a to v části „informace o členské základně“, 

kdy by bylo vhodné, aby členská základna byla rozdělena ještě na registrované 

(hrající) členy a neregistrované (nehrající) členy; 

 k zavedení podmínky zveřejňovat u příjemců dotací akce na centrálním webu, který by 

do budoucna měl být z důvodu lepší informovanosti široké veřejnosti vybudován. 
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7. Různé 

 

 Členové komise STv diskutovali nad nedostatečnou informovaností veřejnosti o 

chystaných sportovních akcích. Z tohoto důvodu by měly být vytvořeny centrální 

sportovní webové stránky, na kterých by měly být zveřejněny veškeré chystané akce.  

Paní Jitka Peřina uvedla, že takový centrální web již existuje pod SUKem, avšak ze 

strany sportovních organizací nedochází k předávání informací o chystaných 

sportovních akcích. 

V případě změny Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy 

Vary by komise STv ráda navrhla úpravu v tom smyslu, že organizace, kterým bude 

schválena dotace, budou mít povinnost veškeré informace o chystaných akcích 

předávat na centrální sportovní web, přičemž při nesplnění této podmínky nebudou mít 

nárok na vyplacení dotace.  
 
 

Další jednání komise se uskuteční v druhé polovině září, s tím, že konkrétní termín bude včas 

upřesněn.     Jednání      proběhne    v     zasedací    místnosti   Míčové  haly,  KV Areny s.r.o.,  

Západní 1812/73, Karlovy Vary.  
 
 
 

Dne: 13. 6. 2016 

 

 

 

 

 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

         

          

                          __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

                     předseda komise 


